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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1629 Klimatkrav på SAS vid deltagande i rekapitalisering

Regeringen har föreslagit att riksdagen bemyndigar regeringen att för statens 
räkning delta i rekapitalsering av SAS med ett belopp om högst 5 miljarder 
kronor. Staten får ett mandat att vidta de åtgärder som är nödvändiga för att 
möjliggöra statens deltagande i en rekapitalisering av SAS.

Enligt regeringens pressmeddelande den 15 juni 2020 kommer den att verka för 
att SAS ska sätta upp nya ambitiösa mål för att minska utsläppen från inrikes 
och utrikes flygresor, om staten väljer att delta i rekapitaliseringen. Regeringen 
anser att SAS behöver visa en plan för hur bolagets strategiska inriktning 
stegvis ska utvecklas i linje med Parisavtalet. Av regeringens pressmeddelande 
framgår inte vad dessa krav består av.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka krav på klimatåtgärder avser ministern och regeringen att ställa vid ett 
eventuellt deltagande i en rekapitalisering av SAS? 

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-22
Besvaras senast
2020-07-06
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


